
    BESTYRELSEN 

 
 

Bestyrelsesmøde torsdag d. 5. december 2024 
19:00-21:00 i KLG 

 
Deltagere: Susanne Olesen (SUO), Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Morten Mortensen 
(MM), Hans Erik Mogensen (HEM) 
 
Afbud: Lars Kesby (LK) Bjørn B Lauritzen (BBL), Steen Jensen (SJ), 
 

Dagsorden: 
 
Beslutningspunkter: 
 
Kl. 19:00 til 21:00  

1. Godkendelse af dagsorden 
 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 
 
Godkendt 
 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt 
gennemgang og opdatering af aktivitetsplan. 
 
Gennemgået uden ændringer. 
 

4. Budgetopfølgning ultimo november ’24, herunder 
fastsættelse af kontingenter & medlemsformer for ’25, 
samt en drøftelse af Budgetforslag 2025. 
 
Vi nærmer os årsafslutningen, og vi forventer at ligge på et 
mindre underskud på ca. 200.000.  

 
Vi arbejder på at færdiggøre budget 2025. Bestyrelsen 
besluttede at fra 2025 udgår flexmedlemsskab og samles i 
stedet i Flex 5. Dette fordi vi i KLG ønsker så mange aktive 
medlemmer som muligt. Der skal være fokus på medlems-
hvervning, samt fastholdelse, da vi pr. 1. januar har ca. 700 
seniormedlemmer. 
 
Bestyrelsen besluttede følgende kontingenter for 2025: 
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5. Anvendelse af midler fra Momskompensation & 
Donationer ’23 
 
Vi har i år fået 130.737,70 kr. i momskompensation fra 2023 
som er muligt på baggrund af donationer fra medlemmer. 
Der skal herfra lyde en stor tak de medlemmer der har 
bidraget til dette. De indbetalte beløb og momsrefusionen vil 
indgå i KLG`S planer/projekter for forbedringer på bane og 
faciliteter, til gavn og glæde for alle KLG`s medlemmer. 
 

6. Rekrutterings- og markedsføringsplan 2025 
 
MM fortalte om rekrutteringsudvalgets ideer og aktiviteter der 
skal hverve flere medlemmer, der arbejdes på et idekatalog. I 
forhold til markedsføring er der forskellige muligheder som 
undersøges nærmere, fremfor annoncer i aviserne. 
 
 

7. Medlemsundersøgelsen 2024 vs. Udvælgelse af punkter, 
samt konklusioner og action. 
 
Udsat til næste møde. 
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8. Forberedelse til Generalforsamling 2025, der forventes at 
blive afholdt onsdag d. 19. februar i Kaj Lykke Golfklub. 
 
Forslag til behandling på, og indkaldelse til, ordinær General-
forsamling bliver udsendt ifølge Vedtægterne. 
 
 

9. Status igangværende og prioriteter af kommende 
indsatser for Klubhus & Udenomsarealer. 
 
Det forventes at vi er færdige med moderniseringen af 
Lobbyen. Der er bestilt nye vinduer til 1`ste salen som 
monteres primo marts. 
 

10. Forslag fra medlemmerne. 
 
Et medlem henvender vedr. observationer af 
uhensigtsmæssig kørsel med buggys på banen, hvor det er 
set flere gange under golfrunder, at der køres helt op til, og 
rundt om greens, og der opfordres til at passe på vores fine 
bane. F.eks. via gode anbefalinger og information angående 
færden med buggy på banen. 
 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og er helt enig i at der 
skal passes på vores fine bane, og også når man færdes i en 
buggy, så der vil blive kigget på en mere synlig vejledning og 
god anbefaling for brugerne fremadrettet. 
 
 
Et medlem og flittig bruger af vores driving range henvender 
sig med konstruktive forslag til forbedringer omkring 
information når området er lukket, samt input til hvordan 
udfordringer som forårsager lukninger kunne løses. 
 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og vil kigge på 
mulighederne for såvel bedre information på tilgængelige 
platforme, som tiltag for (som hidtil) at holde driving range  
mest mulig åben, men samtidig en venlig henvisning til KLG-
InDoor / Trackman Studio i ydersæsonerne. 
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Orienteringspunkter: 

 
1. Orientering fra manager. 

 
Vi har stor flot tilmelding til KLG InDoor/Trackman Studio golf, 
der er dog stadig plads til flere. 
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden. 
 
Udsat. 
 

3. Eventuelt og næste møde torsdag d. 16. januar 2025. 
 
 
 
 

For referatet Susanne Olesen 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hans Anton Sørensen (Formand)  Lars Kesby (Næstformand) 

 

 

 

Allan Skydt (Kasserer)   Bjørn Lauritzen (Baneudvalgsformand) 

 
 
 
Susanne Olesen (Sekretær) 
 
 
 


